
Aan de raad van Veldhoven 26 maart 2023
per e-mail aan de griffie

Geachte Raad,

Helaas moet ik u melden dat ik geen gebruik kan maken van mijn inspraakmogelijkheid over 
het bestemmingsplan Djept dat voor a.s. dinsdag(woensdag) op de rol staat. Een vrij ernstige 
mate van cellulitis aan mijn linkeronderbeen verhindert dat.
Toch wil ik gebruik maken van een schriftelijke reactie op de wijze waarop met mijn eerdere 
zienswijze is omgegaan. Die leidde tot verwondering.
Verwondering omdat een ambtenaar (?) uit mijn zienswijze meende op te kunnen maken dat 
ik het eens was met de bebouwing en vervolgens concludeerde dat ik in het toekomstige 
proces nog een nuttige rol zou kunnen vervullen.
Maar ik zie het oorspronkelijke plan helemaal niet zitten en ik heb in mijn bijdrage een opzet 
weergegeven, waarin veel betrokkenen een rol te vervullen hebben.
Dit gezegd zijnde, hoop ik dat minstens één raadslid mijn ideeën nog eens wil bekijken en dat 
er een ander plan wordt gekozen, waarin wijkbewoners en belanghebbende organisaties met 
elkaar tot een inspirerend opzet van een nieuw wijkgedeelte kunnen komen.
Mijn oorspronkelijke zienswijze laat ik voor de goede orde hieronder nogmaals volgen.
Poul de Gier

Veldhoven, 5 september 2022

Aan de gemeenteraad per e-mail:griffie@veldhoven.nl
van de gemeente Veldhoven
Postbus 10101
5500 GA VELDHOVEN

Betreft: definitieve zienswijze ontwerp bestemmingsplan “Djept”
uw brief van 15 augustus j.l. kenmerk 22UIT03263 inzake verlenging termijn

Geachte gemeenteraad,

Veertig jaar geleden ging ik wonen in de Linde, toen onderdeel van een agrarische 
bestemmingsplan. Zo'n twintig jaar geleden, schat ik, werd de Linde ondergebracht in het 
bestemmingsplan De Polders en werd deze straat langzamerhand volgebouwd.

Het agrarische bestemmingsplan voor de rest van het gebied bleef echter bestaan. Het was 
dicht bij het centrum gelegen en moest zoveel mogelijk onbebouwd blijven, zodat er in de 
toekomst iets speciaals mee zou kunnen gebeuren, iets waaraan in de omgeving van het 
centrum behoefte kon zijn gekomen. Dat is in ieder geval wat mij door de jaren heen is 
verteld.

En nu ligt er dan het nieuwe ontwerp bestemmingsplan Djept. Speciaal, doordacht en 
voorzienend in een elders niet te realiseren behoefte? Ik heb het er niet in ontdekt. In mijn 
ogen is het niet meer dan het vastleggen van waar in huizenblokken Veldhovenaren kunnen 
gaan wonen. Daaraan mogen insprekers niet tornen. Wel hebben ze na wandelingen door het 
gebied de mogelijkheid gekregen om over een parkachtige inrichting hun zegje te zeggen.
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Ik vraag me af of deze vorm van inspraak overeenkomt met wat uw raad voor ogen had toen 
ze concludeerde dat er toch beter en eerder met bewoners over bestemmingsplannen 
gecommuniceerd moest worden. En of een plan zoals het nu is in ingediend, niet evengoed 
elders kan worden gerealiseerd.

Mag ik u en voorstel doen? Een voorstel dat wellicht goed door een ander kan worden 
vervangen, maar u hopelijk op een idee brengt.
Veldhoven kent heel wat ouderen en het ziet er naar uit dat de groei van deze bevolkingsgroep 
in de komende jaren fors zal toenemen. Het wonen in de omgeving van voorzieningen heeft 
voor deze groep vele voordelen en wordt door hen op prijs gesteld.
Kortom: onderzoeken of een bestemmingsplan Djept voor ouderen en voor de dienstverlening 
aan hen aantrekkelijk is, lijkt mij een goed idee.

Aanvullend aan dit idee laat ik hieronder een aantal overwegingen volgen:

1. Als via hoogbouw (overeenkomstig die in de Polders) aan de randen van het 
bestemmingsplan appartementen voor een- of tweepersoonshuishoudens worden gerealiseerd 
dan komen er via doorstroming grotere huizen vrij in de andere wijken van Veldhoven.

2. Het middengebied zou gebruikt kunnen worden voor andere voorzieningen. Bijvoorbeeld 
voor een gemeenschappelijke groentetuin, een jeux de boulesbaan en een gemeenschappelijk 
bouwproject voor ouderen.

3. Mij lijkt echter het belangrijkste dat van onderop door belangenorganisaties wordt bekeken 
wat nodig/wenselijk is. Laten SWOVE en Cordaad Welzijn een projectgroep beginnen, 
waarin met elkaar aan een plan voor Djept wordt gewerkt. Betrek daarbij organisaties als 
KBO, PVGE, Oktober, Zuidzorg, de Nieuwe Band, de volkstuinvereniging, etc. Vergeet niet 
wat ook al in het gebied aanwezig is: Erfgoed Smid Renders, De Trekkermennekes, 
Buurtplatform Djept-Heerbaan en zorgboerderij 'Koffietijd '.

4. En natuurlijk kunnen in zo'n projectgroep de grondeigenaren niet ontbreken: Woonninc en 
de gemeente. Deze kunnen hopelijk ook een budget ter beschikking stellen, waardoor 
deskundigen ingeschakeld kunnen worden.

Als eerder gezegd; het is maar een idee. Maar maak in ieder geval wat 'speciaals' van het 
gebied en voorkom dat er wat wordt gerealiseerd dat net zo goed elders een plaatsje kan 
krijgen.

Met vriendelijke groet,

hoogachtend,



(Poul de Gier)

Kopie aan:
- raadsfracties
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- pers


